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недеља, 09 јануар 2011 15:31

Јагодина- Заменик тужиоца за ратне злочине Бруно Векарић изјавио је да очекује да
извештај известиоца Савета Европе (СЕ) Дика Мартија о трговини људским органима на
Косову буде усвојен на СЕ 25. јануара.

  

Векарић је телевизији Палма плус рекао да ће то бити "озбиљан знак" за друге
међународне институције да се образује комисија која би, под окриљем Савета
безбедности Уједињених нација (СБ УН), контролисала рад тужилаца на терену.

  

"На тај начин ћемо скинути дилему са тог случаја, јер ми тврдимо да има неколико
масовних гробница у Албанији, али још нико није узео ашов да види да ли је и заиста
тако", рекао је Векарић.

  

Он је навео да тужилаштво спроводи истражне радње у још два случаја која би, како је
навео, могла имати додирних тачака са извештајем Дика Мартија. "Ради се о предмету
'Љимај' и о предмету 'Дреничка група', где обрађујемо ту групу која је себе називала
војном, а ми је називамо криминалном", казао је Векарић.

  

Он је навео да је у разговору са бившом главном тужитељком Хаског трибунала Карлом
Дел Понте, која је и покренула причу о трговини људским органима на Косову и
Албанији, добио уверавање да је она спремна да сведочи у том случају.

  

(Бета)
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